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Kivistön keskustan ja Keimolan autojen pysäköintipaikkojen vähäisyys on vakava ongelma,
joka kuohuttaa erityisesti kerrostaloasukkaita. Autojen pysäköintipaikkojen vähäisyys on
pitkään jatkunut ongelma ja tulee jatkumaan, jos sille ei tehdä mitään. Kivistön keskusta on
suunniteltu junaliikenteen varalle. Teknisessä lautakunnassa on päätetty, että yksi
autopaikka 130 k-m2 kohti riittää autopaikkanormiksi. Tämä ei läheskään riitä kattamaan
kysyntää. Tarjonta ei kohtaa kysynnän määrää. Mikäli Kivistön vetovoima ja pitovoimaa
halutaan ylläpitää, asialle on tehtävä jotain. Muutoin seurauksena on ihmisten pois muutto
ja kerrostaloasuntojen myyntihinnan lasku.

Ongelma saa lisäpotkua, kun luvattu kauppakeskus ei ole valmistunut aikataulussa, jonka
takia kivistöläiset tekevät ostoksia kauempaa Jumbossa, Kaaressa, Myyrmannissa, Sellossa
jne., mikä tekee kivistöläiset riippuvaisiksi autoista. Käsin ei ole helppo kantaa painavia
ruokakasseja tai isompia päivittäisostoksia. Lisäksi kivistöläiset työskentelevät hyvin laajalla
pääkaupunkiseudun alueella, julkisilla liikkuminen on hankalaa tai vie liian paljon aikaa. Olisi
suotavaa, että jokaiselle isommalle taloudelle varataan jo rakennusvaiheessa vähintään yksi
autopaikka, esimerkiksi kolmiosta ylöspäin 1 autopaikka.

Autoparkkiongelma ei vähene ostoskeskuksen valmistumisen jälkeen, sillä Tikkurilantien
varteen on suunnitteilla liikuntapuisto ja asuintaloja, jotka tulevat tarvitsemaan
pysäköintitilaa.

Allekirjoittamalla tämän aloitteen, vaadimme teknistä lautakuntaa päivittämään Kivistön ja
Keimolan autopaikkanormia vastaamaan todellista tarvetta.
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